
駐菲律賓代表處申請赴台留學居留簽證應備文件 

 

  

Qualification 申請資格: 

1. For bachelor's program, applicant must be high school graduate with an 

above average grade every semester. For full-time PhD and master's program, 

applicant must be college or masteral graduate or in masteral level with an 

above average grade. 

1.針對要申請大學者，需擁有高中學歷且每學期成績須高於平均值。 

2. Applicants must be able to speak and understand foreign language such as 

English or Chinese depending on the chosen program. 

2.申請者必須要具有對中文或英文的理解力與口書的能力。 

  申請表(請於外交部領事事務局線上系統 

https://visawebapp.boca.gov.tw 填妥申請表列印並親簽) 

 Completed online application form available through 

https://visawebapp.boca.gov.tw.  

  申請人護照正本及護照資料頁影本(護照需有 6 個月以上效期)\ 

  Passport should be valid for at least six (6) months 

   1.5 x 2 白底彩色照片 2 張 (最近 3個月內) 

 Two copies of 1.5”x 2” photo with white background taken within three (3) 

months.   

  經由 Philippine Statistics Office所提供之出生證明。 

 Birth Certificate issued by the Philippine Statistics Office (PSA). 

  經由 Philippine Statistics Office所提供之結婚證明(如果女性申請時已

結婚) 

 Marriage Certificate issued by the Philippine Statistics Office (PSA) (if 

female applicant is married). 

   學校入學許可或教育部分發通知(含正本及影本)  

 Admission letter from the University of choice (which should be issued by 

the registrar office) 

   最高學歷畢業證書及成績單正、影本各 1份： 

 Highest Diploma and Transcript of Records 

https://visawebapp.boca.gov.tw/


   健康檢查合格證明(毋須驗證)  

-申請居留簽證者需提交  

-三個月內效期  

 Health Certificate for Resident Application"  from any of the accredited 

Hospitals and Clinics. 

-For resident visa application only!  

-Valid only for three (3) months from date of issue 

   財力證明正、影本各 1 份：銀行存款證明（應足以證明能負擔在台期

間所需費用）、或全額獎學金證明正本驗畢退還。 

 10. Financial supporting documents ( to show sufficient funds relative to 

intended length of stay), or full scholarship certificate. 
  


